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ATTESTATION 
 
 
 
ECOBIO EBT1000 compound, the active agent on which Meodental Ltd. exclusively, 
manufactures its teeth whitening gels, is a Klaver Trend patented composition based on 50% 
concentration of Hydrogen Peroxide. 
 
The particularity and uniqueness of the Hydrogen Peroxide included in Meodental's 
formulas stand in the fact that, during its decomposition, only WATER and OXYGEN are 
released. 
 
No chemical compounds can be found in the composition: 
 

- No heavy metals 
- No residues 

 
Thereof, the solution has been declared environmentally safe and ecologically friendly 
within the concentration rates involved in Meodental’s dental products. 
 
The composition has also been declared: 
- BACTERICIDE 
- VIRUCIDE 
- SPORICIDE 
- FONGICIDE 
 
Certified as being accurate, 
ETTELBRUCK, May, 25th, 2011 
 

     Klaver TREND 
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ATTESTATION 
 
 
 
L’ECOBIO EBT1000, agent actif sur la base duquel la Société Meodental EXCLUSIVEMENT, 
fabrique ses gels de blanchiment dentaire, est une solution brevetée KLAVER TREND et se 
compose de PEROXYDE HYDROGENE à 50% de concentration. 
 
La particularité et la singularité de ce Peroxyde d’Hydrogène est, lors de sa décomposition, 
de ne libérer QUE de l’eau et de l’oxygène. 
 
AUCUN élément CHIMIQUE ne se trouve dans cette COMPOSITION : 
 

- Pas de METAUX LOURD 
- AUCUN RESIDUS 

 
Par conséquent, cette solution a été déclarée ECOLOGIQUE dans les taux de concentration 
auxquels on la trouve dans les produits dentaires MEODENTAL. 
 
Le PRODUIT peut se prévaloir également d’être : 
- BACTERICIDE 
- VIRUCIDE 
- SPORICIDE 
- FONGICIDE 
 
Certifiée exacte, 
ETTELBRUCK, le 25 mai 2011 
 

     Klaver TREND 
 

 


